
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT

PROCES VERBAL
al $edintrei extraordinare a Consiliului JudeJean Neamtr

din 3 februarie 2016, ora 14.00

Lucrdrile gedinjei sunt conduse de doamna pregedinte Emilia Arcan. La gedinlb
particip6 de drept secretarul judelului, doamla Daniela Soroceanu, precum gi gefii
seruiciilor de specialitate din cadrul Consiliului Judelean.

Doamna Emilia Arcan - Doamnelor qi domnilor consilieri, permiteJi-mi sd declar
deschise lucr5rile gedinlei ordinare a Consiliului Judetrean Neamt pentru care ali fost
convocali in conformitate cu prevederile Legii administraliei publice locale nr.
215/200r.

La qedin@ absenteaze motivat: doamna consilier judejean Crdciun Verona,
domlii consilieri judeleni: Enache Ciprian-Nicolae, Jora Aurelian, pascariu Lucian
Ioan, $erban Ciprian-Constantin qi domnul consilier judelean Vigan Gabriel intdrzie.

Constatind cd la aceasti gedinli. sunt prezenli 26 consilieri judeleni din totalul de
32 consilieri in func1ie, la care se adaugd preqedintele in func1ie, declar gedinJa ca fiind
legal constituite.

In conformitate cu prevederile Legii nr.215l200I a administraliei publice locale,
supun spre aprobare conlinutul procesuluiverbal al qedinlei ordinare desfhquratE in data
28 ianuarie 2016.

Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd'?
Se abline cineva?
Cu 27 voturi ,,pentru", procesul-verbal a fost aprobat.
Ordinea de zi propusb pentru aceastd qedinli. este cea publicatd in presd gi

comunicata si dumneavoastrd:
1. Proiect de hotdr6re privind modificarea qi completarea organigramei si statului

de funclii ale Directiei Generale de Asistenl6 Sociald gi Proteclia Copilului Neam!;
2. Proiect de hotlrdre privind aprobarea Regulamentelor de organizare qi

frnctionare ale serviciilor sociale din cadrul Direcliei Generale de Asistentd Sociald. si
Protectia Copilului Neamt:

3. Proiect de hotir6re privind aprobarea Programului pentru acordarea finanldrilor
nerambursabile, valabil pe anul 2016;

4. Proiect de hotdr6re privind aprobarea evenimentelor de turism la care Consiliul
Judelean Neaml participi. sau pe care le organizezlin arul20iL6i

5. Proiect de hotir6re pentru modificarea Hotdrdrii Consiliului Judelear.r Neamj
nr.75/2012 privind imputemicirea reprezenlantilor Consiliului JudeJean Neaml in
cadrul adrinirilor generale ale ac{ionarilor ale agenlilor economici de interes judelean;

6. Proiect de hotdrdre pentru modificarea Hotirdrii Consiliului Judelean Neaml



fr.74lz0l2 privind organizarea comisiilor de specialitate pe principalele domenii de

activitate;
T.Proiect de hotirdre privind incheierea unui acord de asociere cu Inspectoratul

pentru Situaiii de UrgentrA "Pefiodava" al judelului Neaml;

8. Proiect de hotdrdre privind aprobarea bugetului Judelului Neaml pe anul 2016'

Domnul Neculai Puqcaqu - Am o propunere. Noi, la mape, am primit qi

informarea S.c. TROLEIBUZUL S.A. privind majorarea capitalului social al societdlii

qi ca atare, la "Diverse" sd discutim sau si aprobdm.

Domnul Cristian Tapalagd In pedinla din data de21.01.2015, am interuenit qi

am adus la cunostinld modul in care nu se respectA legea, respectiv convocarea in
qedin!6 extraordinari. Parcurg6nd ordinea de zi, constat ci nici unul din cele 8 proiecte

i" hoi6rar" nu indeplineqte condiliile prevbzute in Legea rc.21512001, nu este caz de

calamitate naturald.
Din cauza acestei convociri, patm colegi nu pot fi prezenli pentm ca la gedinla

trecutA ali anuntrat cd gedinla va fie pe data de 04.02.2016. Fiecare qi-a fbcut planuri Ar
fi vrut se participe, nu au avut cum, fizic. Nu suntem de acord cu qedinla de astdzi,

inhucit nu se resp e(il 
^rt.24, 

ahr..z dinLegeanr '215/200I.
Referitor la proiectul de hotdraxe de la pct.8, de ieri pAnd ast6zi aceaste mapd

hebuia mecar citit6, dacd nu aprofirndatd. Faptic este imposibil.
Consider6m ci proiectul de hotdrAre de la pct.8, nici el nu respedd legea penhu

a putea fi pus pe ordinea de zi. Ar fi trebuit se fie o dezbatere public6 Pe data de

19.1Z.ZOli bugetul de stat a fost publicat in Monitorul Oficial. Obligalia Consiliului

Judetrean este ca in 15 zlle sA terrrrine de creionat proiectul de buget, sd-l pund in

dezbatere publicd, 5 zile sA agtepte acele interuenlii ale cetd{enilor judetului Neam1,

apoi sd fie pe masa consilierilorjudeleni' Nu s-a respectat. Am urmirit presa cu atenlie,

nu u fost publicat, iar Legea nr. 27312006 spune foarte clar: "obligatoriu se va publica

in presa 1ocal6, precum qi pe site-ul instituliei". Aseard la ora 18,00, cend am accesat

site-ul institutiei, nu era nimic postat pentuu dezbalere public6. Am foarte multe

cunoftintre care spun urmdtorul aspect: "eu imi fac planul de afaceri in firnclie de buget"'

Md vad vitregit de acest lucru, sens in care v6 aduc la cunoqtinla aspectul acesta'

Aq dori inainte de a se vota ordinea de zi s6-mi explicaJi care este urgenla,

stringenla cu caj:e astdzi, noi trebuie sd votim qi si aprobam bugetul, atata timp cal

Legea nr.2l5 12001 giLegea tn.27312006 nu se respectd?

Doamna Emilia Arcan - Cu privire la urgenla pe care trebuie sd o d6m acestui

buget, avem un termen limitd. Este adevarat cA la gedinJa precedent[ am anunlat ca cel

t6rziu pdnb pe 04.02.2016 trebuie sA linem aceastd qedinli extraordinard Este o SedinlA

de interes urgent, de interes publicjudelean, pentfll cA sunt cheltuielile de funclionare a

Consiliului Judetean Neam! c6t 5i a celorlalte unit6li ale Consiliului Judelean qi avem

termen limite conform legii. In Legea nr.21512001 cu privire la arunlarea acastei

gedinle, se spune cu cel mult 3 zile. Au fost gedintre extraordinare care au fost anuntate

de la o orb la alta. Noi cei care am licut acest anuntr, a fost publicat 9i la avizierul de la

Consiliul Judelean qi o rog pe doamna Mriana Bosovici, directorul de la Directia



Buget-Finanfe sd ne explice. Am afiqat in termenul legal, toate proiectele de hotdraxe la

avizierul de la intrarea in Consiliul Judelean.

Domnul Neculai Puqcaqu - Noi am aprobat procesul verbal al gedinlei precedente

ordinare a Consiliului judelean qi citesc din procesul verbal afirmaliile doamnei
preqedinte:" Doamna Emilia Arcan - Problema este ce, fimpul nu ne mai perrnite, deja

am pregatit toate documentele penlfli gedinla extraordinaxa, care va avea loc pe data de

4 februarie". Deci, cu totii am qtiut ce 3-4 este data. Pdn[ mai ieri qi eu am qtiut de data

de 3 februarie. M-am uitat in procesul verbal gi se qtia de o asemenea qedinld qi o primi
convocare ficuti chiar de preqedintele Consiliului Judelean, et zic ci acoperd aceastd

problemi. Este un punct de vedere
Domnul Dan Vasile Constantin - Inainte de a prezenta punctul de vedere al

doamnei director, apreciez faptul cd, colegii noqtri din Consiliul Judelean sunt
preocupali de bunul mers al instituliei, dax suntem constrdnqi de ni$te temene. Stili
foade bine cA terrrrenul e de 45 de zile de la aprobarea bugetului de stat. Acest termen
expirA a$Azi, sau a expirat deja ieri. In momentul in care nu am fi fdcut aceasti $edinli
azi, am fi fost pugi in situalia anului 2013, cand am votat cu int6rziere bugetul judelului

9i o pafie din institulii nu qi-au primit alocaliile bugetare, iar salarialii acestor institulii
nu qi-au primit salariile. Daci dvs.credeli cb puteam se aSGptAm p6ni la qedinta

ordinard 9i sd blocdm intreg judelul, se nu avem deschise credite sd nu avem banii de

salarii, atunci aveli perfectd dreptate.
Acest temen de 45 de zile are niqte condiliondri, sunt comunicErile celor de la

Direc{ia Finanlelor Publice, care nu au venit aga cum se sugereazi, imediat. Si acolo
sunt ni$te interzieri. Din c6te $tiu eu, ultima comunicare privind sumele este venitd de

maxim l0 zile, nici nu cred ci sunt 10 zile. Daci lectura{i proiectul bugetului, veli vedea

cd fa16 de alocdrile bugetare a anului trecut, in anul acesta avem mai pulin cu

aproximativ 30 milioane lei. A fost o decizie extraordinara de grea a pregedintelui, a

celor de la compartimente, de unde vom modifica cheltuielile fa16 de anul tf,ecut. Nu
uitaf cA pentru bugetari, deja avem o creqtere de 12o/o, iar pentru unele categorii de

bugetaxi avem o cre$tere de 25%o. Toale aceste cheltuieli se regasesc in plus fald de

bugetul anului trecut la secliunea func{ionare. Atunci crescand cheltuielile la secliunea

de fi;nclionare observali foarle bine c6 secliunea de dezvoltare sumele sunt cu mult mai
mici. Vd dau un singur ex.: anul trecut am cheltuit 19 milioane lei la drumuri, anul

acesta cheltuim 7.000.100. lei. Deci, decizia a fost extraordinar de grea, iar timpul a
fost foafte scurt.

Dacd dvs.considerali ca putem sd bloc6m judeJul, atunci da, aqteptdm gedin{a

ordinar6.
Domlrul Cristian Tapalagd Nici pe depafie intenJia noastrl nu este de a bloca

bugetul jude{ului. Intrebarea mea era aka'. dacd s-a respectat legea, daci a fost supus

dezbaterii publice, dac6 au fost informali cetElenii judelului NeamJ despre acest buget?

Nu vrem si bloc6m. Depate de noi acest gdnd. Nu ne-am propus decet se atragem un
semnal de alarmb pentru a respecta legea.



Dacd s-a fhcut sau nu lucrul acesta, qi eu v-am adus argumenrc ce nu s-a fdcut' ca

nu s-a postat pe site-ul insituliei, nu s-a publicat in presd, nu s-au respectat termenele'

aceasta este cu totul altd problemd.
Domnul Adrian Bourceanu Domnul Tapalag6, dvs'considerali c6 bugetul

judelului este o chestiune de maximi urgen!6?

Domnul Cristial Tapalagd - Cu siguranld, da.

Domnul Adrian Boutceanu - Atunci, consideratri cA ne putem incadra in

art,94,alin.4, care prevede cd "in caz de fo{6 major6 qi de maximi urgenld penfiu

rezolvarea intereseior locuitorilor judelului, convocarea Consiliului Judelean se face de

indat6"?
Domnul Cristian TaPalagd- Da.
Domnul Adrian Bourceanu - In regul[, nu vorbim de gedinli extraordinaxA,

vorbim de convocaxea de indat6. Dar, penhu interpretaxea logicd, dacd noi putem

convoca o qedinli de indati penfiu chestiuni care {in de interesul major al judelului, nu

pute- 
"onsid"ra 

ci suntem in asemenea situalie, cu atat mai mult cu c6t vorbim de o

gedin!6 extraordinard?
Domnul Cristian Tapalage - Sunt de acord cu punctual dvs'de vedere Cutumele

de-a lungul anilor erau urmEtoarele: se chemau lideri de pat'tide, lideri de grup, se

chemau p'ersoane direct implicate, consilieri pi se discuta pe marginea lui leri, am primit

un -""uj lu oru 16,33, in care eram invitat in birou la dvs doamna preqedinte pentu a

discuta aceste proiecte de hotdr6re. Nu era culllrdrziu?
DoamnaEmilia Arcan - A fost. Daci am ficut acest gest inseamnd civ-am bbgat

in seam6, domnule consilier.
Domnul Cristian Tapalagd - Fa16 de situalia creat6, de comun acord cu colegii

mei, consilierii judeleni PNL, aitdzi r6mdnem in sald, nu wem sA se interyreteze altfel,

dar nu vom participa la vot. Nu pafiicipdm la nici un proiect de hotdrdre'

Doamna Emilia Arcan - Mu\umesc, domnule consilier'

Domnul Mihai Alexandru - Vreau s6 fac o propunere, o intrebare cat putem

inI rzia, o zi, dottd, aprobarea bugetului? Pentru cd o sd fie dezbatere, nu au fost aceste

dezbateri. Am reusit sd r6sfoiesc cateva pagini qi am g6sit cateva inadvertenle'

Propunerea mea este sd scoatem pct.8 de pe ordinea de zi, stabilim pentru mdine la ptdnz

sil dezbatem.
Doamna Emilia Arcan Vi propun o pauzd de 5 minute sd cddem de comun

acord. Cu mare pldcere ne int6lnim 9i mAine, dar termenul limitd este m6ine Dacd

dvs.consideraii cd de astizi pdni mdine o si ne descurcdm pe dezbaterile care vor avea

lo" cu mare pldc"re, sd pic6m de comun acord aici cu permisiunea tuturor consilierilor
judeleni.

Domlrul Costache Lupu - Noi, consilierii judeleni, care reprezentam aici

interesele tuturor cetalenilor din judelul Neaml, nu ar trebui acuma se ne apucAm sA

facem campanie electorala. Mi se pare ca exi$a dintre noi colegi care de fiecare datS

vdd ca sd lungeascd disculiile, gedinlele numai de dragul de a se prezenta qi de a se afiga

ca hind importaali in peisajul politic al judelului Nearnt Nu vrzu sd dau nume, dar mi

se pare ci prea des asistdrn la asemenea interwenlii qi impotriva legii, unele poate sunt



pe langA lege, dar noi $tiarn foafie bine c6 astizi ne adundm ca sd votdm bugetul, ceea

ce este cel mai important pe ordinea de zi
Doamna Emilia Arcan - Haideli sd lu6m o pauzd de 5 minute'

(;Pavd)
Doamna Emilia Arcan PAnd la urm6, prin comunicare gdsim 9i solulii s6

depipim momentele acestea 9i domnii consilieri care vot sd se ablind de la vot au

justificat nemullumirea care au awt-o. Am sd fiu mai atenti pe parcurs, dar penhu cd

tugetul judelului trebuia sd fie aprobat de ieri qi in 5 zile comunicat, am considerat cA

este potdvit sA urgentam sa facem aceasti qedinla extraordinar['

Cu privire ia urmAtoarele interr'enlii, domnul consilier Mihai Alexandn.r doreqte

sd intervind qi dumnealui, dar exact la punotul unde vom aproba bugetul'

Domnul Cristian Tapalagd - Grupul consilierilor PNL participd la gedinld dar nu

voteazd nici un proiect de hotdrdre

Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul ordinii de zi:

Cine este ,, pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abtine cineva?
Cu 2j voturi "pentru"gi 5 nepafticipiri la vot (Andronache Florin, Dumitragcu

Dionisie, $endrea Bogdan, Tapalagd Cristian, Viqan Gabriel), ordinea de zi a fost

aprobali.
inainte de a trece la primul punct, secretarul jude{ului doregte sd facd o precizare

Doamna Daniela Soroceanu: Petmite.ti-mi si vd reamintesc ci, in conformitate

cu prevederile legale in vigoare, daci aveJi un interes personal-in problemele supuse

dezbaterii qi voiului de astazi, aveli obligalia se anunla.ti la inceputul gedinlei'

SancJiunea pentru nerespectaxea acestor prevederi legale este nulitatea absoluta a

hotdraxii adoptate.
Domnul Adrian Bourceanu La pct.3 al ordinii de zi nu-mi voi exercita votul'

Domnul Dan Vasile Constantin - La pct.8 al ordinii de zi nu-mi voi exercita votul

Domr.rul Daniel Vasiliu-Macovei - La pct.8 al ordinii de zi nu-mi voi exercita

votul.

I. Proiect de hotirire privind modificarea organigramei gi statului de func{ii

ale Direcjiei Generale de Asisten{i Sociali qi Protectia Copilului Neam{'

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sa prezinte rapoadele de avizare la acest

prolect:
Domnul Neculai Pugcagu -comisia buget - aviz favorabil, cu menliunea, cd au

fost discutate $i in Comitetul Director al DGASPC.;
Domnul Radu Tudorel - comisia sdndtate, proteciie sociall - aviz favorubi|
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil'

Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotbrdre:

Cine este ,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cineva? 

.\



Cu 23 voturi "pentru"qi 5 neparticip6ri la vot (Andronache Florin, Dumitraqcu
Dionisie, $endrea Bogdan, Tapalagi Cristian, Viqan Gabriel), hotir6rea a fost adoptatd.

Il.Proiect de hotirire privind aprobarea Regulamentelor de organizare qi

func{ionare ale serviciilor sociale din cadrul Direcliei Generale de Asisten{i
Sociali gi Proteclia Copilului Neam!.

Doamna Emilia Arcan -Rog comisiile se prezinte rapoadele de avizare la acest
prolect:

Domnul Radu Tudorel - comisia sdndtate, protecjie sociald - aviz favorabi|'
Domlul Adrian Bourceanu - comisiajuridicd - aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotaxare:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 23 voturi "pentru"gi 5 neparticipdri la vot (Andronache Florin, Dumitraqcu

Dionisie, $endrea Bogdan, Tapalagd Cristian, Viqan Gabriel), hotdrdrea a fost adoptati.

III. Proiect de hotirire privind aprobarea Programului pentru acordarea
frinanlirilor nerambursabile, valabil pe anul 2016.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoafiele de avizaxe la acest
proiect:

Domrul Neculai Pugcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia invdJlmant, culturA, protec{ie socialb - aviz

favorabil;
Domnul Adrian Bourcear.ru - comisiajuridici aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectutr de hotir6re:
Cine este,penhu"?
Cine este ,,impotrivi" ?

Se abline cineva?
Cu 22 voturi "penhu"qi 6 neparticipiri la vot (Andronache Florin, Dumitra;cu

Dionisie, $endrea Bogdan, Tapalagi Cristian, Vigan Gabriel, Bourceanu Adrian),
hofirerea a fost adoptatd.

IV. Proiect de hotirAre privind aprobarea evenimentelor de turism la care
Consiliul Judelean Neam! participi sau pe care le orgrnizerzdin rnul2016.

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile sd prezinte rapoarlele de avizare la acest
prolect:

Domlrul Neculai Puqcagu - comisia buget aviz favorabil, cu urmdtoarea
sugestie pentru cei care au ini{iat proiectul de hotdrdre, qi mai ales lista evenimentelor,
eu readuc in disculie infrdlirea cu raionul Orhei, Republica Moldova se puteau gdsi una,
doud, trei activitdti gi ale Consiliului JudeJean fie la ei, fre la noi.

Doamla Emilia Arcan - O si linem cont de propunerea dvs.



Domnul Dionisie Dumitra$cu - comisia pentru industrie, come4 qi turism -aviz
favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia invAlAmenl activitAti sportive gi de aerenent

avrz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridici aviz favorabil.
Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotbrdre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 23 voturi "penlru"$i 5 neparticipdri la vot (Andronache Florin, Dumitrascu

Dionisie, Sendrea Bogdan, Tapalagd Cristian, Viqan Gabriel), hotdr6rea a fost adoptati.

V. Proiect de hotirire pentru modificarea HotirArii Consiliului Judefean
NeamJ nr.75l2012 privind imputernicirea reprezentanfilor Consiliului Jude{ean
Neaml in cadrul adunirilor generale ale acfionarilor ale agenJilor economici de
interes judelean.

Doamna Emilia Arcan - Invit comisia juridicd si prezinte rapor-tul de avizarc la
acest prorect.

Domnul Adrian Bourceanu comisiajuridicd - aviz favorabil
Doamna Emilia Arcan - lnrmc5t la acesr proiecr de holarA-re se propune

desemnarea unor consilieri jude{eni in cadrul adundrilor generale ale actionarilor
agenlilor economici la care Judetul Neam! este actionar, este necesax se recurgem la vot
secret,

Vd prezint urmdtoarea proceduri. de vot, prevazuta de regulamentul de organizare
qi funclionare a Consiliului Judelean Neam!:

Fiecare consilier va primi un buletin de vot pe care sunt trecute numele tutuor
candidalilor. Intr6nd ln cabin6, din lista candidalilor, vor fi barate printr-o linie
orizontall, numele tuturor candidalilor pe care consilierul NU doregie s6 ii aleag6. pe
buletin va rdmane nebarat numele candidatului sau, dupd caz, al candidalilor pe care
doregte s6 illsd ii aleag6.

Supun la vot acaste propunefl:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivtr'?
Se abtine cineva?
Cu 23 voturi "pentru", ;i 5 nepaticipdri la vot (Andronache Florin, Dumitrascu

Dionisie, $endrea Bogdan, Tapalagd Cristian, Vi;an Gabriel), procedura de vot secret a
fost aprobatd.

Doamna Emilia Arcan - Vd invit se faceli propuneri, spre a fi inscrise pe
buletinele de vot.

A.Pentru Societatea Comerciali DRI.IPO NEAMT S.A. unde urmeazi s6 fie
desemnatd o singurd persoand:



Domnul Dan Manoliu Gupul PSD - Nu are propuneri;

Domnul Daniel Vasiliu-Macovei - Grupul UNPR propune pe domnul Parfeni
Gigi;

B.Pentuu Compania JudeJeani APA SERV S.A., unde urmeazd sd fie desenmatd

o singurd persoani:

Domnul Dan Manoliu - Grupul PSD propune pe domlrul Dan Vasile Constantin;

Domlrul Daniel Vasiliu-Macovei Gn-rpul IJNPR Nu are propuneri.

Doamna Emilia Arcan - Vd rog sa completatri buletinele de vot cu propunerile
fdcute.

PAnA se completeazd buletinele de vot sunteli de acord sd trecem la celelalte
puncte?

(ToJi consilierii au fost de acord).

YI. Proiect de hotirire pentru modificarea llotiririi Consiliului Judelean
Neam! nr.74/2012 privind organizarea comisiilor de specialitate pe principalele
domenii de activitate.

Doamna Emilia Arcan - Invit comisiajuridicd sd prezinte raportul de avizare la
acest prolect.

Domnul Adrian Bourceanu comisia juridicd - aviz favorabil
Supun la vot proiechrl de hotdrire:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abtine cineva?
Cu 23 voturi "pentru"qi 5 neparticipdri la vot (Ar.rdronache Florin, Dumitrascu

Dionisie, $endrea Bogdan, Tapalagd Cristia:.r, Vigan Gabriel), hotdrArea a fost adoptatd.

VII. Proiect de hotirAre privind incheierea unui acord de asociere cu
Inspectoratul pentru Situa{ii de UrgenJi"Petrodava" al judeJului Neamf,

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile si prezinte rapoarlele de avizare la acest
prorect:

Domnul Neculai Pugcagu - comisia buget - aviz favorabil ;
Domnul Dionisie Dumitraqcu - comisia servicii publice - aviz favonbll;
Domlrul Adrian Bourceanu - comisiajuridicd aviz favorabil.
Doamla Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este,pentru" ?

Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 23 voturi "penhu"$i 5 neparticipdri la vot (Andronache Florin, Dumitraqcu

Dionisie, $endrea Bogdan, Tapalagd Cristian, Viqan Gabriel), hotdrArea a fost adoptatd.



VIII. Proiect de hotirare privind aprobarea
anul2016.

bugetului Judetului Neam{ pe

Doamna Emilia Arcan - Rog comisiile si. prezinte rapoartele de avizare la acest
proiecl:

Domnul Dionisie Dumitragcu - comisia servicii publice - aviz nefavorabil;
Domnul Cristian Tapalagd - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnul Neculai Pu$ca$u - comisia buget - aviz favorabil, cu urmitorul

amendament:
"La bugetul Spitalului Judelean de Urgen!6 piatra Neam!, sectiunea de

dezvoltare, se diminueazb cu 40 mii lei suma prevlzutd pentru Repa.ratii capitale _

Amenajare bloc operator etaj II, in Centrul Medical S.C. Nefromed bialysis denters
S.R.L. si Construire pasarela de legatura cu Spitalul Judetean de Urgenta piatra Neamt
gi se introduce o pozilie noud Documentalii tehncio-economice pentru obiectivul:
Alimentare cu agent termic Bloc Operator gi pavilion Chirurgical.

Anexele Dr. 2 gi ff. 5 la proiectul de hotdrdre se modificd in mod corespunzdtor,'.
Domnul Mihai Alexandru - Dupi. cum am vorbit gi inainte de a incepe gedinp,

AGA TROLEIBUZLIL, care are l1 consilieri judeleni, a aprobat gi la fina.l de an 20iS
qi la inceputul acestui an o propunere de buget in suma de 6.400.000 lei, defalcat
6.000.000 lei pentru subvenlii 9i 400.000 lei pentru gratuitili. Am constatat, ieri c6nd
am primit proiectul de buget, ci suma este de 5.650.000 lei. Acesta este orincioalul
motiv gi anunlarea int6rziatd, pentru care voi vota impotrivd. C6nd vine rectificarea,
a$a cum miali promis, atunci aveli votul meu.

Ag dori cateva lamuriri, referitor la achizr\ii terenuri, la documentatrii tehnico-
economice este suma de 1.250.000 lei. Nu gtim suprafala. Consiliul judefean poate
cumpara la un pretr foarte bun, sau la plm pretr foatte scump. Se specificl doar sumele,
nu gi supaxafala de teren.

Domlul Dan Manoliu - Domr.rule consilier, gtili foafte bine c6 de ani de zile avem
aceastd problemd. Nu avem cum sd gtim care este prelul terenurilor gi care este
suprafata, pentru ce acolo sunt multe suprafele ale oamenilor pafticulari, nici micar
aproximativ. Stili foarte bine cd anul trecut am aprobat doud comisii, una a consilierilor
qi una a personalului din cadrul aparatului Consiliului Judelean. Este o problemd. din
anul 2009 cu aceste terenud. E foarte greu de lucrat fiindcd sunt paxcele gi inseamld sd
aduni cdte 25-30 de persoane care sunt detrindtoare de parcelele respective qi trebuia sd.
fie prev6zute aceste sume qi pe care nu le-am cheltuit.

Domnul Nica Vasile - La Preote$ti titlurile de proprietate sunt eliberate de
Suceava gi trebuiesc adunate titlurile de proprietate $i trecute pe Neam1.

Domnul Ioan P6cald Aq vrea 9i eu s6 completez, m-am implicat in aceastd
problemd cu terenurile, este o metodologie greoaie, de aceea am solicitat $i am cerut
sprijinul dvs. la nivel executiv din partea Consiliului Judelean. S-au purtat diculii, s_au
negociat, inse acolo implicd cadastru, are cadashu, nu are cadasfuu, este o munca care
va dura tot alrul viitor gi nu gtiu dacd se va termina. Acelagi lucm, gi cred cA este de
datoria Consiliului Judelean, fi a noastrd a tuturor, s6 incercdm sd rezolvim aceastd
problemi cdt mai repede, mai ales cd incercim din fondurile de coeziune noi s6 aducem



apd de la Preotesti pand la Roman. DupA cum bine $tili anul acesta se arunld un an

secetos, qi vom avea probleme in mna Roman. Noi luem toate mdsurile de aducerea
albiei gi atunci am iniliat un proiect pentru a rezolva pentru totdeauna problema apei in
judelul Neam{ prin aceast6 conductE, care va veni de la Preotesti.

Acolo avem probleme cu propdetatea, pi de aceea trebuie continuat. Nu conteazd
suma care am aprobat-o, este o problemA prioritare pentu judetrul Neamt, se poate veni
cu o rectificare 9i a gisi solu{ii. Am avut o discu}ie cu domnul primar de la Roman,
pentru a demara Si dumnealui, in sensul de a cumpdra terenurile care sunt in zona
respectiva.

Domnul Mihai Alexandru Incd un aspect, la transporturi, anexa nr.5, vestitele
indicatoare rutiere pe care nu le-am regdsit nicdrieri aici. Cred ci trebuie sd fac o cerere
la registrature, am mai fbcut qi anul trecut, ca simplu cet61ean.

Domnul Dan Manoliu - Domnule consilier, cap."indicatoaxe ruliere" nu intrd pe
trarsportud, intrd pe cap. "intrelinere curent6, reparalii". Suma este prinsd in buget.

Domnul Mircea Pintilie - Cu privire la terenurile din zona Preotesti, am ficut-o
qi in AGA APASERV, daci nu ne gribim, este agent in zon6, o companie a altui judeJ

care umbld la persoanele frzice, care au terenuri in zona respectivd, si cumpere
terenurile. Ne vom trezi cd terenul este vandut qi nu mai avem ce sd achiziliondm in
acea zond.

Cu privire la buget, vreau sd. vi. intreb dacd a fost vreo intdlnire cu reprezentanlii
paf,tidelor. Dupe cat am inleles prin rdspunsul tacit, nu a fost. Sunt de opt ani in cadrul
Consiliul Judelean gi in fiecare an s-a ficut intdlnire cu reprezentan{ii partidelor care
sunt reprezentanli in Consiliul Jude{ean. Cred, cd normal era si fie aceasti intAlnire, nu
este un partid unic care hotdrdgte singur soarta acestui buget.

Doamna Emilia Arcan ASa dupi cum v-am spus, lipsd de timp a fost pentru
caxe nu am reugit, dar prin mesajul acela pe care l-a!i primit ieri, ag fi dorit sA fie o
intilnire mult mai devreme, dar vd promit eu c[ nu o si se mai repete de aici incolo.

Si incd o precizare penhu domlul consilier Mihai Alexandru, orice achizilie de
bunuri imobile, este trecutd prin plenul Consiliului JudeJean qi veli fi informat ori de
cdtre ori va fi acel proiect de hotdrdre.

Domr.rul Dan Vasile Constantin - Aq vrea sd fac umatoaxea precizare: domlul
consilier Mihai Alexandru vorbea de subvenJia la TROLEIBUZUL care in acest
moment este calculati ca diferenla intre cheltuieli qi venituri. Eu spun ci suma pe care
o avem in buget este mult prea mare, pentru simplu fapt cd, qtili foarle bine, se doreqte,
qi deja existb un proiect pilot la Galali, e un alt mod de a calcula aceastd subvenlie. Se

renun{6 la subven{ie conform normelor U.E. 9i vorbim de subvenJie sau costuri/km gi

pe pasager transportat. Cei de la Galali sr.mt intr-o mare, mare problemd pentru cd dupd
aceastd metodologie previzutb in legislalia european6, sumele sunt mult mai mici. Dacd
vom fi obliga{i si introducem gi noi acest lucm, este vorba de luna septembrie a acestui
an cdnd va fi obligatoriu, cei de la S.C. TROLEIBUZUL trebuie sA se a$tepte, de acum
sd-qi creeze venituri ca sA poate se funclioneze gi dupd aeastd lund. Deci, va fi foarte,
foarte greu dacd cei de la S.C. TROLEIBUZIJL nu-qi modificd ceva din modul de
abordare a transponului in comwr ajudelului Neam1.

l0



Pentru rigoare, domnul consilier Cristian Tapalag6 vorbea de faptul c6 Legea
nr.273/2006 privind obligativitatea prezentdrii bugetului in presa locald, cite z dtn art.39,
a1.3, care spune foarte clar:" in termen de l5 zile de la publicarea legii bugetului de stat
in Monitorul Oficial al RomAniei, Partea I, definitiveazd proiectul bugetului local, care
se publici in presa locald sau se afigeazi la sediul unitdlii administrativ-teritoriale".

Dac6 veJi avea curiozitatea sd treceli pe la registraturA veli vedea numdrul sub
care a fost inieistrat acest document $i a fost prezentat la avizier. Doamna director vi
va prure la dispozilie numdrul, a fost fEcut in temenul legal.

Domlul Cristian Tapalagd - Imi place sd cred cd lucrul acesta s-a intdmplat azi.
Domnul Dan Vasile Constantin - Numdrul de inregistrare este electronic.
Domnul Adrian Bourceanu In legdturi cu S.C.TROLEIBUZUL, noi vorbim

de un buget al societilii care trebuie sE aibd in vedere criterii certe de funclionare gi
cifre contabile cefte. Nu ne putem baza, noi am aprobat un buget linAnd cont de situalia
actuald. Nu putem s6 votim un buget la S.C. TROLEIBUZI-IL pe ce va fi posibil in
viitor, pe proiectul pilot de la Galali. Deocamdatd vorbim despre un sigur judel, unde
se paxe ce se aplici nu cu succes, se aplicd cu prejudicii majore pentru societatea din
Galali. De aceea, noi cAnd am alcituit bugetul gi l-am votat, am apreciat cA este un buget
pragmatic, gendit de necesitAlile actuale ale societdlii.

Domnul Mihai Alexandn.r - Nu cred cd S.C.TROLEIBUZIJL 9i membrii AGA
au vreo problemd, dacd legislalia se va schimba, sd se reducd bugetul. SA nu uitdm ce
vorbim de categorii favorizate gi defavorizate care sunt deservite de aceastd societate,
se face transporl pentru elevi, pentru pensionari. Eu cred c6 de mAine dacd se va aplica
gi programul pe care noi l-am aprobat la S.C.TROLEIBUZIJL legat de investilii, de
infrastructura relelei, chiar qi in situaJia de acum societatea oferd servicii mai bune.

Domnul Neculai PugcaSu-Este corect ce afirmd colegul nostru, domnul consilier
Mihai Alexandru qi domnul Adriar Bourceanu cu privire la S.C.TROLEIBUZIIL,
faptul cd prin acest proiect de buget se diminueazi subvenlia cu vreo 500-600.000 lei
fald de aceeagi perioadb a anului trecut, c6nd am aprobat proiectul de buget la secliunea
dezvoltare era o sumd nesefimificativi, erau lreo 50.000 lei, iar noi anul acesta, gi este
o grijd pentru S.C.TROLEIBUZUL, ddm din starl 800.000 lei pe majorarea capitalului
social, deci pe aceeagi procedurd care am fEcut-o qi in luna decembrie, tocmai in ideea
de a se improspata parcul auto cu mijloace de transporl, pentru a veni in int6mpinare
cetS{enilor cu un transpot civilizat gi condilii mai bune gi diversificarea activitdlilor
acolo.

Ce ar trebui se retinem, este ingrijoritor din punctul acesta de vedere, cd inci din
lunile februarie-martie cum cresc posibilitdlile de venituri ale Consiliului Judelean gi
sunt convins c6 ceea ce aprobbm noi astbzi este o sumb minirnald 269 mil. lei, fald de
anul trecut 289 mil. lei gi am ajuns pe undeva la 320 mil.lei pe partea de venituri gi
cheltuieli. Diminuarea cu 20-25 mil.lei din stafi a bugetului nu trebuie s6 ne bucure, ci
dimpotrivd trebuie si ne dea de gandit, qi toli factorii responsabili, inclusiv societAiile
comerciale, instituliile de la nivelul judelului nostru subordonate Consiliului Judelean,
trebuie s6 gdseascd acele resurse gi de autofinantare, de cre$tere a veniturilor, de
incadrare in posturile respective.



Putem observa upor cd in bugetul de venituri gi cheltuieli, veniturile qi

cheltuielile de funclionare sunt egale. Nu avem mai mul{i bani qi nu putem cheltui mai
mult decdt avem in venituri. Din punchrl acesta de vedere s-a incercat o echilibrare qi o
agezare de aqa naturd a veniturilor qi cheltuielilor, incdt sd se rezolve cdt mai bine
problemele judelului. Cum de altfel, si inJelegem ci salariile bugetarilor s-au marit in
mod corespnnzdtor in lunile octombrie, noiembrie, decernbrie cu aproape 25Yo cu efect
asupra bugetului $i trebuie asigurate sumele respective. Spunem ci trebuie incd din luna
februarie, qedinla ordinar5. din luna martie, si nu ceddm sub nici o formd aceqti 600.000
lei care exiti la ora actuali prinqi in bugetul S.C. TROLEIBUZUL, pentru a putea
fu ncjiona corespunzator.

De aceea am rugdmintea ori de cete ori avem posibilitatea si ajutim qi sd sprij inm
societifle Consiliului Jude{ean, cum de altfel 9i de la S.C.APASERV, ca si nu-i
neglijim, au ridicat problema ca sE fie sprijinili penhu achizilionarea a doub mijloace
de transpofi degeuri, cu valori foarte mari. Am abordat aceasti problemi cu doamna
pregedinte, cu doamna director executiv de la hnanciar-contabilitate, qi cred cd se vor
gasi lormule qi solulii de rezolr are.

Bugetul este un buget de avarie qi este foaxte, foaxte greu de digerat, cel pulin
cum axat6 el la ora actuala.

Domnul Cristian Tomule! - Intradevir, sunt ni$te recomanddri ale U.E. ca sd se

schimbe modul de acordare a subvenliilor care au o aplica\ie 201,4-2019. Cine incearci
si rezolve in alte judele mult mai repede, nu fac altceva decdt sd gdtuie acele societEli
de transpolt.

Donmul Dan Manoliu - La capitulul "investilii gi infrashucturd rutier6", care
deservegte tot judelul Neam{, de 1a 30 mil.lei anul trecut, s-a fecut o reducere la
19.500.000 lei, deci aptoape 40o/o , ceea ce inseamnd infrastuucturajudetreana, care leagd
toate localitd{ile judetului Neam1. Eu cred cd am fost destul de inJelepli ca sd rezolvam
un buget de avarii.

Domnul Dan Vasile Constantin - Indiferent de modul cum se va calcula
subvenlia, ceea ce este cert cd prin bugetul judelului, noi sumele care le acorddm ca qi
gratuitatri sunt considerabil mai mari decAt cele de anul trecut. La iniliativa colegului,
domnul consilier Cristian Tomule!, am aprobat in Sedinla trecutb majorarea plafonului
de pensii p6nb la nivelul la care se primesc aceste gratuitdtri. Practic, categoriile
defavorizate, cei care beneficiazi de transportul in comun ecologic, nu vor suferi. Noi
dbm mai mul{i bani pentuu gratuitaf. Problema va fr in momentul in care se va pune cu
acuitate aceaste chestiune de calcul a subvenliei ca diferenJa inhe cheltuieli $i venitud.
Ca atare, in termeni reali pentru categoriile menlionate, sunele prevbzute il1 buget sunt
mult mai mari.

Doamr.ra Emilia Arcan - Mullumesc, dacA mai sunt amerrdamente?
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur6, sdndtate - aviz favorabil;
Domlul Adrian Bourceanu - comisiajuridicd aviz favorabil.
Doamlra Emilia Arcan - SuDun la vot amendamentul:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?



Se abline cineva?
Cu 23 voturi "pentru", 9i 5 neparticipdri la vot (Andronache Florin, Dumitraqcu

Dionisie, $endrea Bogdan, Tapalagi Cristian, Vi;an Gabriel), amendamentul a fost
aproDar.

Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotbrere:
Cine este,,pentru"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abtine cineva?
Cu 18 voturi "pentn-r", 1 vot "impotrivd. (Mihai Alexandru),2 ablineri (pintilie

Mircea, S1afie Claudiu) pi 7 neparticipdri la vot (Andronache Florin, Dumitragcu
Dionisie, $endrea Bogdan, Tapalagd Cristian, Viqan Gabriel, Vasiliu-Macovei Daniel,
Dan Vasile Constantin), hotdrdrea a fost adoptatd.

Doamr.ra Emilia Arcan - Trecem la pct. 5 al ordinii de zi pentru vot.
Doamna Daniela Soroceanu face apelul nominal al consilierilor judeleni care iqi

exercitd votul in cabin6.
Membrii comisiei de validare se retrag pentru a numExa voturile exprimate.
\pauza)

5. Doamla Emilia Arcan - Invit pe domnul Neculai puqcaqu, preqedintele
comisiei de va.lidare, sd ne prezinte rezultatul votului la pct,5 al ordinii de zi:

Domnul Neculai Puqcaqu - proces verbal privind rezultatele votului exprimat
pentru imputernicirea reprezentanlilor consiliului Judelear Neaml in cadrul adunarilor
generale ale aclionarilor ale unor agenli economici de interes judelearr;

In conformitate cu prevederile Legii nr .2I5l20OI a administraliei publice locale,
republicatb, cu modificbrile gi completirile ulterioare, comisia de validare, aleasd. prin
Hotdr6rea Consiliului Judelean Neaml nr 68127 .06.2012, s-a intrunit in sedintd ast6zi.
03.02.2016, penhu a verifica rezultatele votului exprimat privind imputemicirea
reprezentanlilor Consiliului Judelear.r NeamJ in cadrul adunirilor generale ale
aclionarilor ale unor agenji economici de interes judelean.

Au fost propugi qi inscriqi pe buletinele de vot:
Pentru Societatea Comerciald DRIIPO Neam! S.A.:
- Parfeni Gigi
Pentru Compania Judeleani APA SERV S.A:
- Constantin Dan Vasile
DupE deschiderea urnei si numdrarea buletinelor de vor, s_au constatat

urmdtoarele:
- au fost 23 voturi exprimate;
- 23 voturi sunt valabile;
- nici un vot nul
S-au oblinut urmatoarele rezultate:
Pentru Societatea Comerciald DRflpO Neamt S.A.:
- Parleni Cigi - 22 voturi;
Pentru Compania Jude{eand APA SERV S.A:

IJ



- Constantin Dan Vasile - 22 voturi;
Av6nd drept criteriu cel mai mare numir de voturi $i majoritatea consilierilor

prezenli. comisia de validare propune impulernicirea
. d-lui Parfeni Gigi ca reprezentant al Consiliului Judelean Neaml in cadrul

Adunirii Generale a Actionarilor a Societelii Comerciale DRUPO Neam! S.A.,

o qi a d-lui Constantin Dan Vasile ca reprezentant al Consiliului Judelean
Neam{ in cadrul Adun5rii Generale a Aclionarilor a a Companiei Judetrene APA SERV
S.A. Semneazd comisia.

Doamna Emilia Arcan - Supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este ,,pentm"?
Cine este,,impotrivt'?
Se abline cineva?
Cu 23 voturi "pentru" qi 5 neparticipdri la vot (Andronache Florin, Dumitraqcu

Dionisie, $endrea Bogdan, Tapalagi Cristian, Viqan Gabriel), hotir6rea a fost adoptatd.

IX. Diverse
Domnul Mircea Pintilie - Confom Legii nr.71512001 a aleqilor locali, orice

consilier local, judelean, cum este cazul nostru, are dreptul sd inilieze un proiect de
hot6r6re, care sd fie supus dezbaterii in cadrul Consiliului Judelean Neam!. In aceasti
ordine de idei, pe data de 31.08.2015 am inregistrat la Consiliul Judelean un proiect de
hotirdre cu privire la patuu unitili cultual-istorice $i arlistice de pe raza oraqului
Tg.Neam1. Confom ar1.44 din Legea nr.215/2001, in termen de 30 de zile trebuia ftcut
raporlul de specialitate din cadrul autoritalii Consiliului Judelean. Dacd dupd 30 de zrle
raportul de specialitate nu a fost intocmit, insearrna c6 proiectul poate fi automat pus
pe ordinea de zi.

Acest proiect de hotdrAre l-am frcut qi cu consultarea tot a aceleagi Legi
nr.215l20019i vb voi da cAteva citate din acea lege: "autonomia locald conferd
autoritelilor administraiiei publice locale dreptul ca, in limitele legii, sd aibd iniliative
in toate domeniile, cu exceptia celor care sunt date in mod expres in competenla altor
autoritili publice. Autonomia locald privegte organizarea, functrionarea, competenlele gi
atribuliile, precum gi gestionarea resurselor care, potrivit legii, apa4in comunei,
oraqului, municipiului sau judelului, dupd ca/' .

Datoritb faptului ci acest proiect de hotdrdre nu a fost supus dezbaterii plenului
Consiliului Judelean in termenele prev5zute de lege, datoritA faptului cd an fost gi la
Ministerul Culturii qi cu adresa nr.5379 primitd de Primdria oragului Tg.Neam!, qi
adresa nr.5380 primitd chiar de Consiliul JudeJean, prin care s-a aprobat transferul
acestora, consider cd apaxatul de specialitate din cadml Consiliului Judelean nu gi-a
ldcut datoria. Si penhu faptul ci acest proiect a ajuns la faza de politizaie, s-a tecut la
niqte chestiuni politice, sau pentru faptul cd. administralia locald este din acelaqi partid
cu administra{ia judeJeand, probabil cd nu a fost de acord ca altcineva din altb sferA a
spectrului politic judelean sA facA un proiect de hotEr6re de acest ger^.
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De aceea eu, astd.zi, retrag acest proiect de hotdrAre care nu a fost pus in practica,
nu vreau, in preajma campaniei electorale si.-mi fac campanie electorald cu acest
proiect. Deci, din punctul meu de vedere nu-mi voi mai sustrine acest proiect de hot[r6re.
De aceea am spus qi presei gi m-am adresat reprezentanlilor presei, c6 atitudinea pe care
d6ngii trebuia sd o ia, pentru faptul ci alegii locali sunt folosiJi ca maqind de vot, ca
ridicdtori de mAini, termenele de punere in discujia Consiliului Judelean a oricerui
proiect de hotirdre nu sr.lnt respectate. Iar colegii mei, care sunt qi ei in spetrd, in acest
caz, sd incerce qi dAngii sd propund un proiect de hotirAre s6 vedem, daci nu sunt din
sfera politic6, probabil nici lor nu li se vor respecta temenele respective.

Deci, incb o datb, eu imi retrag proiectul de hotirAre. proiectul oricum nu-qi mai
avea rolul, datorid faptului cA au trecut tremenele la care trebuia pus in disculie.

Domnul Nica Vasile Dacd domr.rul consilier judelean Mircea pintilie qi-a retras
proiectul de hotdrare, vreau sd anun! plenul Consiliului Judelean c6 acest proiect va
continua, conform prevederilor legale. Asteptem un rdspuns de la domnul Mircea
Diaconu, care axe un material la Consiliul Europei privind obiectivele istorice gi
administralia locali, iar consiliul local Tg.Neaml va acliona in continuare, dar
respectdnd paqii legali, pentru cd nicdieri in legea muzeelor, in legea funclionirii
Ministerului Culturii nu este previzut interdiclia de a trece dintr-un patrimoniu public
in celdlalt patrimoniu al administraliei locale.

Domnul Neculai Pugcaqu - Doamr.n preqedinte Emilia Arcan qi cu doamna
secretax Daniela Soroceanu au inaintat o documentatie comisiei buget a Consiliului
Judetean. Noi am realizat un anumit punct de vedere vis-a-vis de aceastb preluare de
catre oraqul Tg.Neami a celor 4 unitAti muzeale, cu o abtinere a domnului consilier
Mircea Pintilie, qi pe bund dreptate, fiindcn dansul aslepta din luna august de cdnd s-a
iffegistrat un document sd i se dea un rdspuns qi nu i s-a dat. SAptemena trecut6 in
cadrul gedinJei ordinare c6nd au fost acele ludri de pozilie, noi am depus acest document
la registratura Consiliului Judetean cu puncte de vedere, sd se respecte prevederile
legale cu privire la aceastd preluare, cum de altfel am ficut qi cdteva sugeitii cum ar
putea s5. fre solulionatd acea$e mult discutatA problemA.

Domlul Cristian Tapalagl - Noi gi in qedinla precedentd ne-am opus acestui
proiect de hotErdre argumentat de urmdtoarele aspecte: acea adresi oficiald trimisd la
Ministelul Culturii, prin care anuleazb avizul consultativ din noiembrie gi dispune sd nu
se mai facd aceastd preluare.

Ministerul Culturii a dispus cd.-qi retrage qi anuleazi orice act de principiu, eu nu
mai vdd o continuare a acestui subiect.

Domnul Mihai Alexandru - Haideli si. facem o dezbatere public6, la care s6 fie
prezenti consilieri, presa, cetdlenii judetului, sd fie mai multe opinii. Nu cred cd este o
grabe.

Fac parte din C.A. la Centrul Centru Culturd gi Art6 ,,Carmen Saeculare,,, am
ficut o propunere acolo, nu gtiu dacd a ajuns aici, s6 intindem noi o m6n[ cdtre fralii
noqtri de la Orhei qi si pemanentizdm anumite evenimente. De ex. pe data d e 27 martie
1918 pe stil vechi, adicd 9 aprilie, a fost Unjrea Basarabiei cu [om6nia. Ctt ocazia
aceasta, este un prilej pentru noi palpabil, sd le demonstri.m cd suntem alituri de ei, sd



facem un tdrg de tradilii, un festival Ei an de an sd avem pe 9 aprilie o sdrbdtoare a
noastre.

Doamna Emilia Arcan - Eu cred c6, noi astlzi aici discutEm acum altceva.
Domnul consilier Mircea Pintilie a arltat foarte clar cd iqi retrage acest proiect de
hotbrare caxe a fost qi nuJ mai susline. Asta ali hcut domnule consilier, a1i spus ca
retrageJi proiectul de hotdrdre, nu-qi mai are efectul.

Noi discutdm aceste lucruri pe l6ngi ceea ce a spus domnul consilier. Am relinut
gi vd mai repet ince odata, atata dmp cat documentele nu vor fi anexate la acel proiect
de ho6rexe, nu voi promova nici un proiect de hotdrdre in acest sens. Este nevoie de
documente solide care trebuie se st"a la baza promovirii acestui proiect de hot6r6xe.
Trebuie qi acceptul Ministerului culturii, trebuie qi celelalte soliiitdri pe care le-am
frcut pe comisii, pe direclii ;.a.m.d. C6nd le vom avea pe toate, cu mare pldcere il
supunem dezbaterii publice aqa cum a spus domnul consilier si o si.J supurem
aprobdrii.

. Domlul Neculai Puqcaqu - Noi, la mapi am primit qi o informare cu privire la
majorarea capitalulul social la S.C.TROLEIBUZIJL, pentru c6 aqa am stabilit in cele
dou rdnduri cdnd s-a ficut acordul de altA naturb cu comuna Sdvinesti, c6nd am dat cei
700.000 1ei ca aport de capital in luna decembrie qi celelalte UAT,uri.

Societatea, prin persoana domnului Mihai Alexandru, ca imputernicit, fiind
pregedir.rte de gedin{6 a AGA a prezentat in detaliu modul in care am procedat cu privire
la majorarea capitalului social.

Aq mai avea o rugdminte, comuna G6rcina este restantb cu 7.000 lei gi nu putem
duce la capit inregistrarea la Registrul Comerlului. Din suma de 10.000 lei au depus
3.000 lei. Incerciri ale societilii au fost de 2-3 ori la primdrie.

Ca atare, dacb nu vor vira diferenta in 2-3 zile o luim de la incepur cu matorarea
capjtalu lui social.

Domnul Dan Manoliu - Am discutat cu doamna primar inainte de ;edin!6, am
vorbit si cu directorul economic de la S.C. TROLEIBUZUL gi mai deweme de
1 1.02.2016 nu pot vira balii fiindci atunci au bugetul disponibil.

Doamla Emilia Arcan - Nemaifiind alte probleme inscrise in ordinea de zi, declar
inchise lucrbrile sedintei.

PRE$EDINTE, SECRETARUL +TDETULLI,
Daniela gqloceanu
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